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Rövid tartalom: 

• Mikor is jó egy hálózat? Nézőpont kérdése! 

• Kell-e jó közreműködő, hozzáértő mérnök? 

• Kik is a tervezők, építők, PRM-ek…..? 

• Támogatja-e most a tervezés új folyamata az alapvető célokat?  

• A költségek ismertek, de ki fizeti a számlát?  

• A minőség igencsak unalmas manapság! Tényleg? 

 


